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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2021/22:199 Skattebefrielsen för flygbränsle

Den 25 oktober inleds den internationella luftfartsorganisationens 224:e 
rådsmöte. Frågan om hur luftfarten ska kompensera för växthusgasutsläpp 
genom programmet Corsia finns på dagordningen, men dessvärre inte hur 
flygsektorn på riktigt ska kunna minska sina utsläpp. Infrastrukturministern har 
tidigare lyft frågan om att flygbränslets skattebefrielse måste avskaffas. Jag kan 
inte se att den frågan finns med på dagordningen inför rådsmötet. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Kommer ministern att verka för att ett avskaffande av skattebefrielsen för 
flygbränsle lyfts på ICAO:s 224:e rådsmöte?

………………………………………

Jens Holm (V)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-19
Besvaras senast
2021-10-27 kl. 12.00


